
Stævneudvalgsmøde 02.07.20 
Deltagelse: LBK. LH. SHH. SS.  
 
Vi har fået en henvendelse fra 4 ryttere, som ønsker at få flyttet DM par pga. ønsket om 
deltagelse i CL samme weekend. Vi er klar over problematikken, men i år er situationen 
speciel, og der er meget kort tid til at gennemføre vores egne stævner og samtidigt skal vi 
sikre, at ponyerne ikke kommer ud i at gå mere end 2 weekender i træk, og derfor er det 
desværre ikke muligt at rykke stævnet.  
 
Mht. sommerstævnerne har vi ikke så mange stævner, som vi kunne håbe på, men nok til at 
gennemføre på økonomisk forsvarlig vis. Vi er meget opmærksomme på afspritning af både 
deltagere og udstyr.  
 
I forhold til vejning og måling er det indtil videre forløbet uden problemer, og fra langt de 
fleste har der været forståelse for indsatsen. En rytter kan til hver en tid kræve en ny vejning. 
Der er købt nye lange målebånd ind til både Øst og Vest.  
 
Jens Holm er gået ud af stævneudvalget for at fokusere på privatliv, EM og 
bestyrelsesarbejde. 
 
Vi afprøver Scoreboard og får supervision af Mats Hensel.  
 
Youngster Cup på Store Hestedag bliver lavet om, således at der lørdag er gratis 
træningspas for alle ryttere født i 2003 og senere. Det vil være åbent for både medlemmer 
og ryttere udefra. Der bliver træning 2 gange i løbet af dagen. Søndag vil der være 
individuelle konkurrencer i 3 niveauer (Helt NY, lidt ny, erfaren).  
Vi vil promovere tiltaget på SoMe.  
Der vil være en opvisningskonkurrence i Store ring Søndag med meget rutinerede/ældre 
ryttere.  
 
 
 
 


